
 1 

PROTOKÓŁ Nr  VII/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 28 lutego 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych 20 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecna radna Joanna Pawłowicz.  Sesja rozpoczęła się o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek 

obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 24.01.2019 r. oraz z dnia 29.01.2019 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029.  

5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

6. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta 

Szczecinek.  

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Świątki III" w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do rad osiedli. 

10. Uchwała w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie skargi na działalność Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

14. Wnioski i informacje radnych.  

15. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 24.01.2019r. oraz z dnia 29.01.2019r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała czy są uwagi do któregoś z protokołów,  

 ze względu na bark uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W trzech odrębnych głosowaniach Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła kolejno protokół z sesji 

z dnia 24.01.2019r. oraz protokół z sesji z dnia 29.01.2019r. 

 

 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

W dyskusji udział wzięli:  

 Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej; 

 Andrzej Grobelny Przewodniczący Klubu Radnych PiS; 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta; 

 Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta; 

 Wiesław Suchowiejko radny; 

 Jerzy Dudź radny; 

 Janusz Rautszko radny. 

 

Rada Miasta uzyskała informację, że Komisja Budżetowo-Ekonomiczna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Przewodniczący Komisji przypomniał uzasadnienie uchwały oraz omówił poszczególne kwoty. Radni 

PiS zgłosili wątpliwości co do zasadności planowania remontowania Dworca PKP w sytuacji, gdy Dworzec  

nie należy do Miasta. Zdaniem radnego Andrzeja Grobelnego Miasto mogło mieć Dworzec za darmo, ale 

poprzedni Burmistrz spóźnił się z decyzjami. Radny zgłosił  też uwagi  odnośnie wysokich kosztów budowy 

nowych przystanków autobusowych. Przewodnicząca Rady Miasta wyjaśniła, że były jednak podejmowane 

próby przejęcia Dworca przez Miasto. Burmistrz Miasta przedstawił działania Miasta zmierzające do 

pozyskania środków zewnętrznych na remont Dworca, a także uzasadnił celowość wybudowania w mieście 

nowoczesnych przystanków. Radny Wiesław Suchowiejko postulował o zastanowienie się nad zmianą 

planowanego przeznaczenia funkcji obiektu Dworca po jego remoncie. Podobnie argumentował radny Jerzy 

Dudź uważając, że obiekt Dworca leży zbytnio na uboczu miasta, aby przeznaczać go na zajęcia kulturalno-

oświatowe. Burmistrz wyjaśnił, że pewne decyzje już zapadły i że rozpoczęły się już prace projektowe. Radny 

Janusz Rautszko podsumował dyskusję, że wszyscy są zgodni co do tego, że Dworzec trzeba rewitalizować 

oraz że trzeba szukać na to środków, odnośnie przystanków uważa to za dobrą inwestycję, mającą także na 

celu zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców.  

 

Po dyskusji, w imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących 

się” i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr VII/63/2019 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029.  

W dyskusji głos zabrał Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej przedstawiając  

i omawiając pozytywną opinię Komisji. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr VII/64/2019   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 



 3 

Ad.5. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

W dyskusji udział wzięli:  

 Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej; 

 Wiesław Suchowiejko radny; 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta; 

 Jerzy Dudź radny; 

 Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta; 

 Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego; 

 Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta; 

 Marek Ogrodziński. 

 

Rada Miasta uzyskała informację, że Komisja Budżetowo-Ekonomiczna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Przypomniano uzasadnienie uchwały. Radny Wiesław Suchowiejko pytał, po co Miastu 14 mln zł 

kredytu. Radny Jerzy Dudź zwrócił uwagę, że Miasto ma co roku pewne koszty stałe, które przy planowaniu  

i spłacie kredytu powinny być brane pod uwagę. Burmistrz wyjaśnił, że ewentualny kredyt, jeśli zajdzie 

konieczność jego zaciągnięcia będzie przewidziany na 10 lat. Pani Dyrektor Wydziału Finansowego wyjaśniła, 

że w Wieloletniej Prognozie Finansowej muszą być ujęte założenia makroekonomiczne i muszą być wskazane 

wszystkie przewidywane wydatki i kwoty do końca okresu spłaty kredytu, łącznie z odsetkami. Skarbnik Miasta 

wyjaśnił, że im wyższy kredyt, tym można wynegocjować niże oprocentowanie i odwrotnie, im kredyt niższy, 

tym większe oprocentowanie – ale za to i tak mniej do spłaty. Radny Marek Ogrodziński wyraził pogląd, że 

lepiej inwestować cudze pieniądze, czyli pieniądze z kredytu, niż własne. 

 

Po dyskusji w imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” , przy 4 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę 

Nr VII/65/2019  

w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie miasta Szczecinek. 

 

W dyskusji głos zabrał Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 

przedstawiając i omawiając pozytywną opinię Komisji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta zgłosił następującą autopoprawkę: 

 w paragrafie 2 ust.1 pkt 1 wkradł się błąd drukarski – jest zapis  dot. „art.90” a powinien być „art.9o”. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła zaproponowaną 

poprawkę. 
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Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr VII/66/2019  

w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

świadczenie usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta 

Szczecinek.  

W dyskusji udział wzięli:  

 Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 

 Jerzy Dudź radny; 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta; 

 Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta; 

 Wiesław Suchowiejko radny; 

 Grażyna Kuszmar radna; 

 Andrzej Grobelny radny; 

 Czesław Podkowiak adwokat; 

 Marek Bogdanowicz radny; 

 Janusz Rautszko radny; 

 Marek Ogrodziński radny; 

 Jerzy Kania radny; 

 Marcin Kaszewski radny; 

 Wojciech Litorowicz Wiceprezes Zarządu PGK Sp. z o.o. w Szczecinku. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności przedstawił i omówił 

pozytywną opinię Komisji. W trakcie dyskusji zostały zgłoszone poprawki do projektu uchwały. Radny Jerzy 

Dudź wnioskował o zmianę polegającą na dodaniu pkt 8 do § 7 Regulaminu stanowiącego załącznik do 

uchwały (radnemu chodzi o to, aby groby osób zasłużonych dla Regionu lub dla Polski były pod ochroną  

i żeby zasady tej ochrony ujęte zostały w odrębnym załączniku do omawianej uchwały) oraz o dopisanie w § 7 

pkt 3 Regulaminu, że informacja o likwidacji grobu będzie zamieszczona również na stronie internetowej 

Zarządcy cmentarzy. Burmistrz uznał tę drugą propozycję za zasadną i zadeklarował, że zgłosi to jako 

autopoprawkę. Wiesław Suchowiejko miał wątpliwości co do precyzji zapisu w Regulaminie: „od świtu do 

zmierzchu”, ale po wyjaśnieniach Burmistrza wycofał tę uwagę. Wniósł natomiast o dopisanie w  § 7 pkt 1 

Regulaminu na końcu słów: „lub niszy urnowej”. Radny Wiesław Suchowiejko miał też uwagi dotyczące 

precyzji zapisu odnoszącego się do opłat za wjazd na cmentarz, ale po uzyskaniu wyjaśnień nie zgłosił w tej 

kwestii poprawki.  Radna Grażyna Kuszmar postulowała, aby cennik opłat za korzystanie z cmentarzy był 

udostępniony na stronie internetowej, podobnie jak ma to miejsce w innych miastach.  
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Burmistrz wyjaśnił, że zgodnie  zuchwałą cennik będzie mógł ustalać Burmistrz w zarządzeniu, a wszystkie 

zarządzenia Burmistrza publikowane są w BIP Urzędu Miasta. Radny Andrzej Grobelny poparł wnioski 

radnego Jerzego Dudzia. Adwokat Czesław Podkowiak wyjaśnił, że wniosek radnego Jerzego Dudzia, aby  

w § 7 Regulaminu dodać pkt 8, w którym będzie odesłanie do załącznika, którego treść nie jest znana,  

nie może zostać uwzględniony, ponieważ jest to sprzeczne z zasadami techniki prawodawczej, a poza tym 

brak jest upoważnienia w ustawie dla Rady Miasta do tego typu regulacji. Radny Marek Bogdanowicz poparł 

co do zasady pomysł radnego Jerzego Dudzia, ale uważa, że powinno to zostać przygotowane dokładnie oraz 

na spokojnie w odrębnej uchwale. 

 

W trakcie dyskusji radny Jerzy Dudź zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

zdjęcie omawianego punktu. Radny Marcin Kaszewski był przeciwny temu wnioskowi. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „przeciw wnioskowi formalnemu”, przy 7 głosach „za 

wnioskiem” i 0 głosach „przeciw” odrzuciła wniosek. Dyskusja nad pkt 7 porządku obrad była kontynuowana. 

 

Radni Janusz Rautszko i Marek Ogrodziński zaproponowali, żeby na obecnej sesji zakończyć sprawę 

regulaminu szczecineckich cmentarzy na ile jest to możliwe, a kwestią uzupełniającą zająć się w najbliższej 

przyszłości.  Radny Jerzy Kania zasygnalizował, że ewentualne dopisanie w regulaminie objęcia ochroną 

grobów osób zasłużonych, będzie się wiązało z dodatkowymi kosztami, co nie zostało przewidziane  

w budżecie miasta na 2019r.  Wojciech Litorowicz Wiceprezes Zarządu PGJK Sp. z o.o. zwrócił uwagę, że 

zapisy Regulaminu nie mogą być sprzeczne z ustawą.  

 

W trakcie dyskusji obrady opuściła radna Ewa Ogrodzińska. Zostało 19 radnych. 

 

Po dyskusji Przewodnicząca Rady Miasta podsumowała zgłoszone poprawki: 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta zgłosił następujące autopoprawki: 

 w § 3 uchwały zamiast:  „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego”; wpisać: „Uchwała wchodzi 

w życie z dniem 1 lipca 2019 r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego”;  

w głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami przyjęła zaproponowaną poprawkę; 

 w § 7 pkt 3 Regulaminu po słowach „ Likwidacja grobu poprzedzona jest informacją  

o przeznaczeniu grobu do likwidacji, umieszczoną na grobie i na tablicy informacyjnej  

w biurze Zarządcy cmentarzy” dodać zapis: „oraz na stronie internetowej Zarządcy 

cmentarzy”, pozostał treść  „na co najmniej 3 miesiące przed terminem likwidacji” bez 

zmian;   

w głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami przyjęła zaproponowaną poprawkę; 

 radny Wiesław Suchowiejko zgłosił następującą poprawkę: 

 w § 7 pkt 1 Regulaminu dopisać na końcu słowa: „lub niszy urnowej”; 

w głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami przyjęła zaproponowaną poprawkę; 
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 radny Jerzy Dudź zgłosił następującą poprawkę: 

 w § 7 regulaminu dodanie pkt 8 o następującej treści: „Groby osób zasłużonych dla Polski 

lub Regionu oraz z innych powodów godnych upamiętnienia podlegają ochronie Miasta 

Szczecinek. Sposób tej ochrony zostanie uregulowany w załączniku do niniejszego 

Regulaminu”; 

w głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 4 głosach „za”, 12 głosach „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących 

się odrzuciła zaproponowaną poprawkę. 

 

Następnie Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem przyjętych 

poprawek. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

Nr VII/67/2019  

w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy komunalnych położonych na terenie miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Świątki III" w Szczecinku. 

 

W dyskusji głos zabrał Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności 

przedstawiając i omawiając pozytywną opinię Komisji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta zgłosił następującą autopoprawkę: 

 chodzi o błąd drukarski w paragrafie 43 pkt 5 – obecnie przez pomyłkę drukarską jest zapis: 

„4,0 m, 4 kondygnacje nadziemne”, a powinno być: „14,0 m, 4 kondygnacje nadziemne”; przy  

4 kondygnacjach 4 m wysokości to oczywiście za mało. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach 

„przeciw” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Następnie Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” 

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr VII/68/2019  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Świątki III" w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do rad osiedli. 

W dyskusji głos zabrał Jacek Brynkiewicz  Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego 

przedstawiając pozytywną opinię Komisji oraz omawiając kalendarz czynności wyborczych z podaniem dat. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr VII/69/2019  

w sprawie zarządzenia wyborów do rad osiedli. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta Szczecinek. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Zawada  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiając 

stanowisko  Komisji negatywnie opiniujące skargę, podjęte na posiedzeniu w dniu 14.02.2019r. Komisja 

postanowiła rekomendować Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie 

„przeciw” podjęła uchwałę 

Nr VII/70/2019  

w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Ad.11. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Zawada  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiając 

stanowisko  Komisji negatywnie opiniujące skargę, podjęte na posiedzeniu w dniu 14.02.2019r.. Komisja 

rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr VII/71/2019 

w sprawie skargi na działalność Samorządowej Agencji Promocji i Kultury w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały 

 

Ad.12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta szczecinek. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.13. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.14. Wnioski i informacje radnych. 

Wniosków ani informacji radnych nie zgłoszono. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła sesję, 

Obrady zakończono o godz.11:00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


